

Shangrao, Jiangxi, China

2025 IEEE 17th International Conference on Computer Research and Development

2025 IEEE 17th International Conference on Computer Research and Development (ICCRD) will take place in Shangrao, Jiangxi, China from January 17th to 19th, 2025. This year's conference is proudly co-sponsored by IEEE China Council and Shangrao Normal University, hosted by School of Digital Technology Application Industry, Shangrao Normal University.
The conference will feature keynote speeches, invited talks, technical sessions, and more. We cordially invite you to submit your research

papers to the conference. All accepted and presented papers will be published in the Conference Proceedings after undergoing a rigorous peer review process. We look forward to welcoming you in Shangrao, where you can immerse yourself in the city's unique charm, culinary delights, and rich cultural heritage.

Proceedings

Accepted papers that fall within the technical scope of the IEEE will be published into IEEE Conference

Proceedings, which will be included in IEEE Xplore, submitted for Ei Compendex & Scopus index.

Keynote Speakers



Prof. De-Shuang Huang

Eastern Institute of Technology, Ningbo, China IEEE/IAPR/AAIA Fellow



Prof. Xiaoli Li

Institute for Infocomm Research (I2R), A*STAR, Singapore IEEE Fellow, AAIA Fellow

Organizing Committee

Advisory Chairs

Yuhui Shi, Southern University of Science and Technology, China Benjamin W. Wah, The Chinese University of Hong Kong

Conference Chairs

Paulo Batista, University of Évora, Portugal Yuhao Wang, Shangrao Normal University, China Xun Gong, Southwest Jiaotong University, China

Program Chairs

Hongyan Fu, Tsinghua University Grzegorz Sierpiński, Silesian University of Technology, Poland Anton Satria Prabuwono, King Abdulaziz University, Saudi Arabia Ting Wang, East China Normal University, China

Angela Lee, Sunway University, Malaysia Xin Lu, Leeds Trinity University, UK

Program Co-Chairs

Zhangjin Huang, University of Science and Technology of China Yang Liangjing, Zhejiang University-University of Illinois at Urbana-Champaign Institute

Qiang Cheng, University of Kentucky College of Engineering, USA Marcin J. Kłos, Silesian University of Technology, Poland

Jinhua Liu, Shangrao Normal University, China Qiu Tu, Shangrao Normal University, China

Local Organizing Committee

Weiyi Yu, Shangrao Normal University, China Xiaohui Xu, Shangrao Normal University, China

Publicity Chairs

Boshir Ahmed, Rajshahi University of Engineering and Technology,

Feng Gu, The City University of New York, USA

Co-sponsored -





Contact







ICCRD 2021 to 2024

The ICCRD 2021 to 2024 were held in Beijing, Shenzhen, Chengdu. Papers were included in IEEE Xplore, which were all indexed by Ei Compendex and Scopus.

ICCRD 2017 to 2020

The ICCRD 2017 to 2020 were held in Ho Chi Minh City, Phu Quoc Island, Da Lat, and Haiphong City.

Papers accepted were included in ACM conference proceedings, which were all indexed by Ei Compendex and Scopus.

ICCRD 2010 to 2016

The ICCRD 2010 to 2016 were held in Kuala Lumpur, Shanghai, Chengdu, Ho Chi Minh city, Hanoi, and Nha Trang.

Papers were published successfully in conference proceedings and iournals.

The conference provided a platform to the researchers and practitioners from both academia as well as industry to meet and share cutting-edge development in the field.

Important Dates

Submission Deadline

Notification Day

Nov.30, 2024

Dec.15, 2024

Dec.25, 2024

Submission

By submission system: https://www.zmeeting.org/submission/iccrd2025 E-mail submission: iccrd_office@126.com

Call for Paper http://iccrd.org/cfp.html

Original papers are solicited in subjects including, but not limited to the following:

- 1. Algorithms and Computational Intelligence
- 2. Artificial Intelligence and Machine Learning
- 3. Software Engineering and Applications
- 4. Information Systems and Data Processing 5. Networking and Communication Technologies
- 6. Systems and Hardware Design
- 7. Human-Computer Interaction and User Experience
 - Young Scientist Award
 - Best Student Paper Award
 - Best Oral Presentation Award
 - Best Industrial Paper Award



Venue

Wanda Realm Shangrao (Pending) Address: No.8 Guangxin Avenue, Xinzhou District, Shangrao, Jiangxi Province, China, Xinzhou District, Shangrao, Jiangxi





中国、上饶

2025年IEEE第17届计算机研究与发展国际会议



2025年IEEE第17届计算机研究与发展国际会议将于1月17日-1月19日在江西上饶举行。本届会议将由上饶师范学院主办。 会议旨在推动计算机科学与技术在广泛应用中进一步完善和更深入性地发展,促进计算机技术在各领域的全面改革,使其逐渐趋于智 能化,成为技术改革的主流。欢迎全球计算机企业、产品厂商、行业协会机构、专家学者、科研机构和物联网组织报名,积极参与到此次 会议中。

出版



会议录用文章在成功完成缴费注册和参会报告的情况 下,将提交出版到IEEE会议论文集,收录至IEEE Xplore, 并于会后提交EI核心和Scopus等主流检索。

主旨报告嘉宾



黄德双教授 宁波东方理工大学 IEEE, IAPR, AAIA会士



李晓黎教授 新加坡科技研究局 IEEE, AAIA会士

咨询主席

史玉回,南方科技大学 华云生, 香港中文大学

Paulo Batista, 葡萄牙埃武拉大学 王玉皞,上饶师范大学 龚勋,西南交通大学

程序主席

付红岩,清华大学 Grzegorz Sierpiński, 波兰西里西亚理工大学 Anton Satria Prabuwono, 沙特阿卜杜勒-阿齐兹国王大学 王廷,华东师范大学 Angela Lee, 马来西亚双威大学 Xin Lu, 英国利兹三一大学

联合程序主席

黄章进,中国科学技术大学 杨量景, 浙江大学-伊利诺伊大学厄巴纳-香槟分校学院 Qiang Cheng, 美国肯塔基大学斯坦利和凯伦·皮格曼工程学院 Marcin J. Kłos, 波兰西里西亚理工大学

刘金华,上饶师范大学 涂虬,上饶师范大学

本地组织委员会

余为益,上饶师范大学 徐晓晖,上饶师范大学

宣传主席

Boshir Ahmed, 孟加拉国拉杰沙希工程技术大学 Feng Gu, 纽约市立大学

Co-sponsored —



 Patrons -



会议历史

ICCRD 2021至 2024年

ICCRD 2021至 2024 年在北京,深圳,成都等地举行。 会议论文被IEEE Xplore收录,均被Ei Compendex和Scopus检索。

ICCRD 2017 至 2020 年

ICCRD 2017至 2020年在胡志明市、富国岛、大叻和海防市等地举行。 会议论文被收录在ACM会议论文集中,均被 Ei Compendex 和 Scopus 检

ICCRD 2010 至 2016

ICCRD 2010 至 2016 在吉隆坡、上海、成都、胡志明市、河内和芽庄等地举 行。

论文在会议论文集和期刊上成功发表。

本次会议为来自学术界和工业界的研究人员和从业者提供了一个交流和 分享该领域前沿发展的平台。

征稿说明

2024年11月30日(摘要)/(全文)

录用通知时间

2024年12月15日之前

投稿方式

将文章上传到电子投稿系统:

https://www.zmeeting.org/submission/iccrd2025 邮箱投稿: iccrd_office@126.com

征稿主题

征集原始论文的主题包括但不限于以下内容:

- 1. 算法与计算智能
- 2. 人工智能与机器学习
- 3. 软件工程与应用
- 4. 信息系统与数据处理
- 5. 网络和通信技术
- 6. 系统与硬件设计
- 7. 人机交互和用户体验

征稿主题请参考:http://iccrd.org/cfp.html

- 最佳青年科学家奖
- 优秀学生论文奖
- 最佳行业文章奖 最佳口头报告奖



会议地点

上饶万达嘉华酒店 (暂定)

江西省上饶信州区广信大道8号

